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Z A P I S N I K 

 
sa 19. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 22. srpnja 2015. godine u 
prostorijama Velike vijećnice Grada Labina, Titov trg 11, sa početkom u 18,00 sati. 
 
Sjednicu je otvorio Valter Poropat, predsjednik Gradskog vijeća koji je sjednici i predsjedavao. 
Pozdravlja sve prisutne i daje riječ Jasmini Milanović Ružić, pročelnici Ureda Grada Labina, da izvrši 
prozivku vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina. 
Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada, prozivkom vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina 
utvrđuje da sjednici Vijeća od ukupno 17 vijećnika u 18,00 sati  prisustvuje 16 vijećnika i to: Mladen 
Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), Željko Ernečić (SDP), Valter Glavičić (IDS-HSU-
HNS), Valdi Gobo (SDP), Jasmina Gruičić (SDP), Rasim Halilović (BDSH), Klaudio Korva (KLGB 
nositelja Silvana Vlačića), Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), Alda Miletić (IDS-
HSU-HNS), Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), Giuliano Milevoj (IDS-HSU-HNS), Federika Mohorović 
(IDS-HSU-HNS), Josip Mohorović IDS-HSU-HNS), William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), 
Valter Poropat (IDS-HSU-HNS), Marin Zagrić (IDS-HSU-HNS). 
 

Pored vijećnika Gradskog vijeća sjednici su prisustvovali: Tulio Demetlika, Gradonačelnik 
Grada Labina, Eni Modrušan, zamjenica Gradonačelnika, Zoran Rajković, zamjenik 
Gradonačelnika, Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada, Anamarija Lukšić, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju, Loreta 
Blašković, pročelnica Upravnog odjela za samoupravu i opće poslove, Donald Blašković, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti, Glorija Paliska Bolterstein, načelnica 
Općine Raša, Dalibor Zupičić, direktor Labin 2000 d.o.o. Labin,  Alen Golja, direktor TD 
1.Maj Labin d.o.o. Labin, Dino Škopac, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. Labin, mr.sc.Sonja 
Diković, voditeljica Laboratorija za ispitivanje pitkih i površinskih voda ZZJZIŽ, Tito Kosty, 
odgovorni Voditelj izrade plana iz Jurcon projekt d.o.o. Zagreb, Cvija Davidović, predsjednica 
Vijeća srpske nacionalne manjine u Gradu Labinu, Robi Selan, Tanja Škopac, Adriano 
Šćulac, predstavnici tiska, Silvana Fable, Radio Labin, predstavnica medija.  
 
Predsjednik Vijeća Valter Poropat, konstatira da prema izvršenoj prozivci Vijeće ima 
potreban kvorum  pa može punovažno raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i 
slušatelje Radio Labina. Otvara Aktualni sat. 
 
Aktualni sat  
 
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), postavlja tri vijećnička pitanja Gradonačelniku, dva u svoje 
ime kao vijećnika i jedno pitanje u ime Kluba vijećnika IDS-HSU-HNS.  Prvo pitanje se 
odnosi na projekt Pješačko-biciklističke staze od Rapca do Duge Luke, a koji je pozitivno 
ocijenjen od strane Ministarstva turizma, te su dodjeljenja i bespovratna sredstva u iznosu od 
150.000,00 kuna. Zanima ga da li će se navedena bespovratna sredstva iskoristiti za izradu 
projektne dokumentacije i ostalih natječajnih dokumantacija koja nedostaju da bi se navedeni 
projekt mogao kandidirati za korištenje sredstava iz strukturnih fondova Europske unije i za 
kada je planirana kandidatura? Pita da li će se izvesti određena dionica već ove godine kao 
pilot-projekt u smislu prezentacije široj javnosti zamišljene ideje izvedbe. Drugo pitanje se 
odnosi na objekt (stari mlin za masline) u naselju Duga Luka. Naime, neposredno iznad 
plaže nalaze se ostaci nekadašnjeg starog mlina, a koji je u vrlo lošem stanju i južna fasada 
objekta opasno visi nad kupačima, a kojih je svakim danom sve više i više. Objekt je u 
vlasništvu Republike Hrvatske, te smatra da pod hitno treba nešto poduzeti prije nego se 
objekt sruši i dovede u opasnost kupače i prolaznike. Na nastalu situaciju kao predsjednika 
MO Gornji Labin upozorilo ga je više žitelja Duge Luke, koji apeliraju da se hitno nešto 
poduzme. Pitanje u ime Kluba vijećnika IDS-HSU-HNS tiče se šetnice „Lungomare“. 
Zaključuje kako svi vole pohvaliti ljepotu rabačkih plaža i čistoću rabačkog mora, za koje se 
redovito dobivaju nagrade za uređenost mjesta, te „Plave zastave“ za kvalitetu uređenosti 
plaža. Nažalost, stanje na šetnici „Lungomare“ u Rapcu na prati prije spomenute visoke 
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standarde. Ističe dalje da navedena šetnica sve više liči na ulični sajam, a sve manje na 
reprezentativni dio atraktivne turističke destinacije kakvoj se teži. Pita, koji koraci su u planu 
koje Gradska uprava kani poduzeti i kada?  
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku. 
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik odgovara, da je Projekt pješačko biciklističke staze 
zajednički projekt Grada Labina i Općine Raša, radi se o povezivanju Rapca od Girandelle 
do Trgeta tj. i do Raše, a radi se u fazama. Prva faza Projekta je planirana od Maslinice do 
Sv. Marine i za tu fazu su lokalnoj jedinici dodjeljena bespovratna sredstva. Nakon što su 
sredstva odobrena, odredio se i tim (prošli ponedjeljak na Kolegiju) zadužen za provođenje 
svih potrebnih radnji oko nabave izvođača radova za projektnu dokumentaciju (za idejni i 
glavni projekt). Kako dobivena sredstva Ministarstva turizma iz Fonda za razvoj turizma,  kao 
i sredstva planirana u Proračunu Grada Labina nisu dostatna za samo izvođenje, cilj je da se 
u narednih 6 mjeseci dođe do građevinske dozvole kako bi se potom projekt mogao 
kandidirati prema Ministarstvu turizma. Dakle, odobrena sredstva su za izradu projektne 
dokumentacije dionice Maslinica-Sv. Marina. Što se tiče objekta - starog mlina u naselju 
Duga Luka koji je pripao u vlasništvo Republike Hrvatske, a koji je u vrlo lošem stanju i 
predstavlja opasnost kaže da lokalna jedinica može jedino ubrzati proces tako da pozove 
građevinskog inspektora da zapisnički konstatira stanje i da se ide prema DUDI-u (Državni 
ured za upravljanje državnom imovinom) sa zahtjevom  za sanaciju objekta. Što se tiče 
trećeg pitanja, kaže da je i od Vijeća MO Rabac također dobio pismo sličnog sadržaja, a o 
neredu koji se dešava na rabačkoj rivi i šetnici se više puta raspravljalo i na Vijeću Turističke 
zajednice. Dešava se divlja prodaja, bez fiskalne kase i stvara se nelojalna konkurencija 
prema svima onima koji uredno podmiruju sve svoje obveze i prema Gradu i prema Državi. 
Jedino što Grad može učiniti, što je u nadležnosti komunalnih redara je primjena važeće 
Odluke o komunalnom redu, dva redara redovito, više puta dnevno obilaze 
sporne/problematične lokacije, a obaviještene su i sve mjerodavne inspekcije, gospodarska, 
turistička, porezna i prijave su podnijete. Grad je u postupku donošenja nove, rigoroznije 
odluke o komunalnom redu, a prije samog poduzimanja strožijih mjera, grad je pozvao sve 
korisnike javnih površina koji se ne pridržavaju propisanih uvjeta iz zakona i odluka lokalne 
jedinice da  ih upozna sa mjerama koje Grad u takvim slučajevima planira poduzeti, a koje 
mjere idu čak i do ukidanja određenih lokacija. 
 
Rasim Halilović, (BDSH), pita na sjednici prisutnog direktora Vodovoda Labin da li će ovog 
ljeta biti redukcije vode? 
Vijećnik nije pitanje postavio u pisanom obliku. 
 
Dino Škopac, direktor Vodovoda Labin d.o.o. Labin, odgovara da redukcije neće biti tj. ne bi 
je trebalo biti prema svim dosadašnjim pokazateljima. Kaže da su nivoi i kvaliteta u redu, da 
su nivoi relativno visoki za ovo doba godine, a kvaliteta se prati. Sustav je maksimalno 
napregnut i potrošnja zadovoljava.  
 

Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), postavlja tri vijećnička pitanja 
Gradonačelniku. Prvo se odnosi na saznanje iz medija, da je dio radnika Gradske 
uprave dobilo otkaz zbog neispunjavanja obaveze tj. nisu položili državni stručni ispit. 
Pita da li je to istina i da li su svi iz Labina tj. Grada dobili otkaz ili se selektivno 
rješavalo te radnike. Da li su svi oni koji rade u upravama gradova, općina, itd. u RH 
dobili otkaz ili je Labin samo jedan od gradova koji se na taj način riješio svojih 
službenika, bojeći se sankcija od Ministarstva?. Dalje pita da li je odluka da se nakon 

Makarskog smeća, na Labinštinu dovozi i Riječko smeće,  to političko dogovorena odluka ili 
se tu krije i nešto drugo. Želi da se javnosti kaže koliko će to smeće ostati u Ceru, da li se to 
smeće selektira, odvaja.., koja je sudbina tog smeća? Pita još koje je to smeće gorjelo u 
Ceru? U ime kluba vijećnika KLGB pita kada će žitelji Labinštine dobiti svoj starački dom, 
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proširenje stacionara ili neku ustanovu u kojoj će potrebiti biti zbrinuti posljednjih dana svojeg 
života. Naime, naglašava da je saznao da se na Dom u Raši čeka i po nekoliko godina, a da 
trenutno na njega čeka stotinjak osoba. Smatra da bi Labinština konačno trebala smoći 
snage, a i političke volje da se riješi taj prioritetni, gorući problem. Zaključuje da se treba 
krenuti u realizaciju projekta, a ne uvijek dobivati odgovore da se na tome radi. U konačnici 
ta bi realizacija donijela nova radna mjesta, a novac koji sada odlazi sa Labinštine ostao bi 
na Labinštini tj. građani Labinštine bi imali nemjerljive koristi. 
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku. 
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Alen Golja, direktor TD 1. Maj Labin d.o.o. Labin odgovara na drugo postavljeno pitanje i 
kaže da se tu ne radi o političkoj odluci, već Trgovačko društvo 1. Maj Labin d.o.o. Labin ima 
svoju Skupštinu koja je sastavljena od članova koji su i iz drugih političkih stranaka, ne samo 
iz IDS-a, kao i što su članovi i iz drugih općina Labinštine – suvlasnika tvrtke i odluka je 
donijeta na temelju postignute cijene.  Kaže dalje da na deponiji koja se zatvara za mjesec, 
mjesec i pol dana ima još dosta mjesta i da se tu zbrinuo čisti komunalni otpad koji ima svoju 
prateću listu i nije se zbrinuo nikakav drugi otpad. Što se tiče požara na deponiji, to je bio 
mali požar koji je trajao 15-20 minuta i upravo u cilju obavještavanja građana se to dalo u 
medije i na internet stranice tvrtke.  Koje je to smeće gorilo, nezna, ali poznato je da može 
doći do samozapaljivanja smeća. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara na prvo pitanje da je Grad dobio nalog Upravne 
inspekcije Ministarstva uprave od 28. svibnja 2015. godine da sukladno ovlastima propisanim 
odredbama članka 48. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi postupi 
sukladno odredbi članka 115. stavka 1. točke g. Zakona o službenicima i namještenicima u 
lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi, koja odredba propisuje da službeniku prestaje 
služba po sili zakona ako ne položi državni stručni ispit u propisanom roku. Pročelnici 
upravnih odjela Gradske uprave Grada Labina su postupili po nalogu Upravne inspekcije i 
Upravnoj inspekciji su i dostavili izvješće o traženom postupanju što su također bili obvezni 
učiniti najkasnije do 30. lipnja 2015. godine. Ističe da nije bilo nikakvog selektivnog 
postupanja u izvršavanju naloga, a svatko tko misli drugačije ima i pravo žalbe. Kaže dalje 
da ne zna kako su po ovom nalogu Upravne inspekcije postupili drugi gradovi i općine u 
Republici Hrvatskoj, ali kaže da on poštuje zakonske propise i to traži i od pročelnika 
upravnih odjela Gradske uprave Grada Labina. Što se tiče trećeg pitanja i pitanje staračkog 
doma, već je na jednoj od ranijih sjednica Vijeća odgovoreno da je uložena žalba na 
lokacijsku dozvolu, da je drugostupanjski sud potvrdio tu lokacijsku dozvolu, ali je stranka 
koja je u postupku pokrenula upravni spor. Što se tiče komentara vijećnika da li se nešto 
gradi ili se ne gradi, ističe da je Grad upravo za građane treće životne dobi pokrenuo 
Program Plus 65, na Vinežu je u prostorima koje je Gradu ustupila Crkva organiziran centar 
za dnevni boravak starijih, a što se tiče samog stacionara ističe da je prije određenog broja 
godina upravo uz pomoć Grada i okolnih općina stacionar proširen. Ističe dalje da kada se 
tražio prostor za novi dom umirovljenika i kada se tražio dodatni prostor za one osobe kojima 
treba dodatna posebna njega, tada su upravo djelatnici stacionara rekli da i sadašnji 
kapaciteti stacionara nisu popunjeni i da ima dovoljno mjesta. Ističe da danas ima slobodnog 
prostora i u Buzetu i u Poreču i u Umagu, da je cijena soba i dvokrevetnih i jednokrevetnih 
velika i premašuje prosječnu mirovinu naših umirovljenika, a Ministarstvo je jasno reklo da 
domovi umirovljenika ne ulaze u mrežu koja će biti sufinancirana od strane Države. Smatra 
da se o tom problemu mora razmisliti i javno govoriti, naime postavlja se pitanje tko će 
umirovljenicima sa mirovinom oko 3.000,00 kuna doplatiti iznos do pune cijene smještaja u 
dom. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) replicira da je postavio konkretna 
pitanja i da nije dobio sve konkretne odgovore na sva konkretna pitanja, kao npr. kaže da je 
konkretno pitao koliko će to Riječko smeće ostati u Ceru itd. 
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William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), postavlja  pitanje Gradonačelniku vezano za 
mogućnosti djelovanja uprave kod zapuštenih i oronulih zgrada koje štete imiđu turističke 
destinacije Labin-Rabac. Posebno se osvrće i spominje  zapuštenu i oronulu zgradu na 
šetnici u Rapcu ugostiteljskog objekta „Slavija“,  i na Gradsku lođu u Starom gradu Labinu. 
Smatra da bi vlasnike tih i takvih građevina trebalo na neki način moći prisiliti da vode računa 
o stavljanju tih građevina u funkciju. Pita da li postoji volja nas samih i Gradskog vijeća i 
Gradonačelnika da se riješe takvi i slični problemi. Želi da Gradsko  vijeće donese jednu 
odluku kojom će utjecati na vlasnike da takve zgrade obnove i stave ih u funkciju. 
Vijećnik nije pitanje postavio u pisanoj formi. 
 
Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
gradnju pojašnjava da bi jedinica lokalne uprave mogla donijeti neku odluku i njome postaviti 
neke represivne mjere mora prethodno za to imati uporište u zakonu. Takve situacije o 
kojima govori vijećnik će se po riječima Ministrice pokušati rješavati sa novim zakonom o 
komunalnom gospodarstvu, ali u prvoj fazi samo prema turističkim objektima i to na način da 
se dvostruko poveća komunalna naknada. Kaže da je za sada jedini zakonski osnov da 
lokalna jedinica može reagirati kada se radi o zaštićenom pojedinačnom kulturnom dobru i za 
sada na sve ostale objekte nema zakonske mogućnosti za djelovanje osim ukoliko ta 
građevina ne predstavlja opasnost od urušavanja i opasnost za život i zdravlje ljudi. Također 
je Zakon o građenju koji se počeo primjenjivati 1.1.2014. godine stavio obvezu da svi koji 
ishoduju građevinsku dozvolu po tom zakonu imaju rok 3 ili 5 godina (ovisno o građevini) da 
moraju završiti vanjsko oblikovanje građevine i urediti okoliš u protivnom ide prijava 
komunalnoj inspekciji. 
 
William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), predlaže da se u tom slučaju uzme praksa iz 
EU i da se prestanu izdavati građevinske dozvole dok se prethodno ne rješe te oronule 
građevine koje će tada postati na neki način atraktivne da ih se rješi, završi i sl. 
 
 
Alda Miletić (IDS-HSU-HNS),  postavlja vijećničko pitanje Gradonačelniku i obrazlaže da je 
Ministarstvo zdravlja pokrenulo 2006. godine „Nacionalni program ranog otkrivanja raka 
dojke „ u sklopu kojeg je svim ženama u dobi od 50-60 godina omogućeno da svake druge 
godine obave mamografsko  snimanje dojki. Nekolicina žena su dobile poziv da dođu na 
pregled u Poreč, pa pita zbog čega, ako Dom zdravlja Labin ima svoj mamograf. Predlaže da 
se ispita nastali problem, te da se ženama iz Labina omogući pristup na mamografiju u 
Domu zdravlja Labin. 
Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio 
 
Eni Modrušan, zamjenica gradonačelnika, odgovara da Grad Labin zajedno s općinama 
Labinštine već cijeli niz godina osigurava sredstva za financiranje mamografskih pregleda i 
prvi je grad u Istarskoj županiji koji je pokrenuo aktivnosti vezane uz prikupljanje sredstava 
za nabavu mamografa. Ovaj podatak kojeg je iznijela vijećnica je vezan uz Nacionalni 
program koji također financira preglede žena određenog godišta i ovo je prvi puta takva 
informacija da se žene koje ulaze u Nacionalni program pozivaju na pregled u Poreč  te će 
se ispitati o čemu se tu radi s obzirom da Labin ima sve uvjete da se takav pregled može i tu 
obaviti. 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), kaže da je na prošloj sjednici Vijeća kada se 
raspravljalo o poslovanju TD Vodovod Labin d.o.o. Labin pitao što je sa pročistačem u selu 
Knapići i dobio je odgovor da to treba pitati IVS, a poslije mu je rečeno da je to na području 
Općine Raša i da je to njihov problem.  Kaže da zna da je ovaj projekt koštao oko 20 milijuna 
kuna , da je projekt završen i da još nitko nije na uređaj priključen i sada pita za stanje gdje je 
i što je s tim pročistačem. Dalje kaže da podržava sve do sada rečeno vezano za stanje u 
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Rapcu i kaže da mu se građani žale da tamo nemaju ambulante, pošte i sl., a svuda imaju 
blokade, rampe itd.,  govori o nemogućnosti prilaza naših ljudi plažama i sl. 
 
Vijećnik nije pitanja postavio u pisanom obliku. 
 
Tulio Demetika, Gradonačelnik, odgovara da od svih izrečenih komentara od strane vijećnika 
Klaudia Korve nije uspio izvući van koje je to vijećničko pitanje vijećnik postavio. 
 
Giuliano Milevoj (IDS-HSU-HNS), postavlja vijećničko pitanje Gradonačelniku, a koje se 
odnosi na sanaciju stepenice na Lungomare (ulica Obala maršala Tita- ispod restorana 
Miramare) budući su u lošem stanju, te ga zanima da li će Grad Labin krenuti u obnovu istih.   
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku i traži pisani odgovor. 
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, radi se o stepenicama (2 stepenice) ispod Restorana Mira 
Mare i ističe da je Grad prije par godina tamo sanirao potporni zid i samu šetnicu, a što se 
tiče ovih 2 stepenica ili spusta sa šetnice prema stjenama koje stepenice isključivo koriste 
korisnici vezova za prilaz svojim barkama, za ovu godinu se nisu planirala sredstva, a o tome 
će sigurno raspravljati i MO Rabac i rješavanje toga će se staviti u prioritet. 
 
Josip Mohorović (IDS-HSU-HNS), postavlja vijećničko pitanje pročelniku Upravnog Odjela za  
komunalne djelatnosti Donaldu Blaškoviću, te pita kada će Grad pokrenuti pitanje uređenja 
okoliša kod zgrade u Istarskoj ulici br. 16-22 na čijoj se zelenoj površini nalaze drva za ogrjev 
stanara s obzirom da nemaju drvarnice, te predlažu da se naprave drvarnice koje bi se 
uklopile u prostor zgrade ili nekako problem riješiti sa postojećim garažama. Dalje postavlja 
pitanje direktoru TD 1.Maj Labin d..o.o. Labin Alenu Golja, a odnosi se na pomicanje termina 
ukopa pokojnika za sat i pol kasnije, s obzirom na ljetne vrućine. 
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku i traži pisani odgovor. 
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, pojašnjava da ova zgrada čak nema ni drvarnice jer se 
projektirala za grijanje na struju i sada taj nedostatak treba rješiti na način da se stanarima 
tamo omogući da negdje smjeste drva za ogrijev. Isti problem je bio i u Donjem Labinu, 
Kazarmone, tamo je Grad u pteklih par godina izgradio 3 ili 4 nove drvarnice i tako 
kvalitetnije uredio taj dio grada. Upravni odjel za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju 
ima i sada zadatak da do uvođenja plina u tu zonu ukoliko bi građani bili zainteresirani za 
takvo grijanje, kao privremeno rješenje isplanira na tom prostoru izgradnju 1-2 drvarnice.  
 
Alen Golja, direktor TD 1. Maj Labin d.o.o.  Labin odgovara da se tvrtka pokušava u radu 
prilagoditi vremenskim uvjetima, a sve ovisi o tome gdje se vrši ukop, da li u grobnicu, kada 
se može ukop organizirati i u kasniji sat ili u u zeljani grob, u kojem slučaju to može biti 
najkasnije do 17,00 odnosno18,00 sati. 
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića) kaže da svi vide da je Stari grad Labin 
dobro sačuvan i sređen, ali i da su određene fasade, određeni prozori isl. neuređeni i 
neusklađeni, što je nespojivo za Stari grad i moli da se o tome povede više računa, da se u 
skladu sa propisanim uvjetima koriste takvi građevni materijali koji neće narušavati izgled 
fasada, prozora i vrata, kao i da se protiv onih koji ne reagiraju koriste sankcije. Daje i 
primjedbu da se na postavljena vijećnička pitanja ne dostavljaju promptno odgovori i tu misli 
na njegovo vijećničko pitanje od 17. listopada 2015. godine a tiče se turističke sezone i 
ograničavanja postavljanja štandova sa artiklima uvezenim iz Kine i sl., tzv. „đinđi-minđi“ 
artikli (u privitku ovog Zapisnika). 
Vijećnik današnje pitanje nije postavio u pisanom obliku. 
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Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara da što se tiče zahvata na privatnim objektima i na 
koji način tome pristupiti je već ranije objasnila pročelnica Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i gradnju Anamarija Lukšić i istakla da tu gradska uprava nije 
nadležna djelovati, jedino što grad može je pozvati vlasnika/e i pokušati s njima dogovoriti da 
objekt dovedu u red, a jedino tamo gdje postoji opasnost od rušenja isl. je grad ovlašten 
tražiti od vlasnika da izvrši sanaciju. Što se tiče šetnice u Rapcu, odgovara da je Grad prije 
početka sezone pozvao sve vlasnike i korisnike prostora tamo i dogovorio s njima nove 
štandove, nove loacije i novi način ponašanja kojeg su tada svi jednoglasno prihvatili, ali 
kada se desila sezona, svi idu po svome. Za novu sezonu u pripremi je nova odluka koja će 
se uputiti Vijeću na donošenje. 
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića) replicira da je dio tih zgrada bio u 
društvenom vlasništvu, sada u državnom vlasništvu i da se barem njima na neki način 
uvjetuje način ponašanja. 
 
Željko Ernečić (SDP) pita koje koristi građani Grada Labina imaju od toga što se tuđi otpad 
zbrinjava u Ceru jer je rečeno da se na taj način ostvaruje ekonomska korist za Trgovačko 
društvo i zato konkretno pita kako će se ta ekonomska korist reflektirati na građane, da li će 
to građani osjetiti kroz smanjenje cijene usluge ili kroz kvalitetu usluge isl. 
Vijećnik nije pitanje postavio u pisanom obliku.  
 
Alen Golja, direktor TD 1. Maj Labin d.o.o. Labin odgovara da je rečeno da je to bila čista 
ekonomska računica, a na portalu Trgovačkog društva se svakodnevno mogu vidjeti prihodi i 
troškovi Društva. Građani će dobiti puno, naime to su strogo namjenska sredstva i na portalu 
Društva se također može vidjeti u što će se ta sredstva utrošiti, u otplatu kredita, u projekte 
selektivog prikupljanja otpada, kupnju vozila za odvoz smeća itd., ističe da je sve 
transparentno objašnjeno na internet stranicama Društva. 
 
Valter Poropat predsjednik vijeća zaključuje Aktualni sat i objavljuje utvrđeni dnevni red 
sjednice Vijeća. 
 
AD. 1. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda „Usvajanje Zapisnika 
sa 18. redovne sjednice Gradskog vijeća“. Otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ prihvatilo „Zapisnik sa 18. redovne sjednice Gradskog 
vijeća“. 
 
AD. 2. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na drugu točku dnevnog reda „Davanje 
obrazloženja Izvješća ZZJZIŽ o kakvoći prirodnih resursa voda uključenih u vodoopskrbu u 
Istarskoj županiji u 2007. godini“. 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala mr.sc.Sonja Diković, voditeljica Laboratorija za 
ispitivanje pitkih i površinskih voda ZZJZ IŽ.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), Rasim 
Halilović (BDSH), Željko Ernečić (SDP), Darko Martinović (KLGB nositelja Darka 
Martinovića).  
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Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) ističe da je ovaj Izvještaj toliko 
stručan i dobar da može poslužiti kao ogledni primjerak za preventivu zaštite izvorišta. Citira 
dvije rečenice iz izvješća i smatra da je time sve rečeno: citira citat na str. 6 gdje se govori o 
kakvoći vode…. Međutim   „s obzirom da se ispitivane vode koriste za vodoopskrbu… 
Isključivo s ciljem da se naznače oni pokazatelji koji ne udovoljavaju Pravilniku i zbog kojih je 
potrebna odgovarajuća prerada da bi se postigli standardi vode za piće, te drugi citat.. 
Obje navedene Uredbe daju ocjenu opće ekološke funkcije vode, odstupanja od planirane 
kategorije voda i pokazatelje na osnovu kojih se može procijeniti ZAŠTITA voda u prirodi od 
onečišćenja. Kriteriji su nužno stroži od kriterija primjene i korištenja, jer je to jedini logični 
način da se uoče promjene i poduzmu mjere zaštite, a da se ne ugrozi… 
Smatra, kad su mjerodavni vodoopskrbe Labinštine ovo uzvješće pročitali trebali su 
alarmantno i promptno reagirati na način, da se utvrde uzroci kontinuiranog i pojačanog 
zagađenja izvorišta F.Gaia i Kokoti i poduzeti mjere da se zaštite izvorišta. Indikativno je da 
se u izvorištima  povećava utjecaj dušićnih i fosfatnih spojeva u ljetnim mjesecima što 
rezultira sa zaključkom da je to zagađenje došlo iz POV-a Labin i ostalih septičkih jama koje 
gravitiraju prema Krapanskom kanalu tj. izvorištima. Ističe da se 2007. godine reagiralo na 
vrijeme uvjeren je da bi danas Krapanski kanal bio biser Labinštine, a ne ruglo i sramota 
Labinštine. Smatra da za ovo sadašnje stanje netko treba odgovarati, jer je ova voda već 
davno popijena, voda koja je sadržavala MDK fosfata, dušika i ostalih spojeva. Ističe da pod 
hitno treba zaštititi izvore Fonte Gaja i Kokoti zbog fosfora i dušičnih spojeva. 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelj Silvana Vlačića) pita se zašto danas diskutiramo o izvješću za 
2007. godinu kada ZZJZIŽ ima sigurno i izvještaj za 2014. godinu i smatra da je i to izvješće 
trebalo dati vijećnicima da ga pročitaju i da se i o tom izvješću povede rasprava. Dalje se 
osvrće na izvore Fonte Gaja i Kokoti od kojih Labin i Labinština crpe najviše vode na svoje 
špine, te se osvrće na izvješće u kojem stoji da su ta dva izvora kritična i da se ta voda treba 
preraditi prije upotrebe. Dalje se osvrće na spomenuto u izvješću da su drugi izvori Plomin, 
Mutvica, Bubić Jama itd. manje zagađeni izvori, uglavnom samo periodično kod većih 
padalina i sl. i kaže da ga muči zašto onda pijemo vodu iz izvora Kokoti i Fonte Gaja ako 
imamo i druge kvalitetnije izvore vode. Dilema za njega je koji su rezultati iz 2014. godine i 
smatra da se danas o tome trebalo raspravljati.  
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS) zahvaljuje struci što je rekla svoje i podsjeća da je na 
prošlom Vijeću tražio da struka kaže svoje, da kaže na koji način se rade analize, kakve su 
analize i da da podatke i iz 2013 i 2014. godine. Osvrće se na kvalitetu vode na špini i iz 
izlaganja zaključuje da građani piju zdravu vodu. Što se tiče pokazatelja zagađenosti na 
izvorima, slaže se da izvješće treba prihvatiti i da treba raditi na tome da se čim prije saniraju 
mogući izvori onečišćenja izvora. 
 
Rasim Halilović (BDSH) misli da nije trebalo ulaziti u 2007. godinu nego govoriti o 2014. 
godini i o budućnosti. Zaključuje da je struka rekla da je voda pod kontrolom, ali da je 
zabrinjavajuće stanje za budućnost i pita što treba poduzeti ako struka misli da je stanje 
zabrinjavajuće. 
 
Željko Ernečić (SDP) kaže da je u izvješću bilo govora o kemijskom stanju izvora vode, a nije 
bilo riječi o mikrobiološkom onečišćenju i zanima ga stanje izvora po tom pitanju. Misli da je 
važno ono što je i struka rekla da treba ozbiljno pristupiti zaštiti izvora vode. Osvrće se i na 
činjenicu da kada se razgovara o vodi da se stalno inzistira na tome da se pije zdrava voda 
iz špine, misli da to ne treba naglašavati jer samo tako može i biti i ne koristiti termin zdrava 
voda nego zdravstveno ispravna voda jer zdrava je nešto drugo, te ističe da vijećnik Mladen 
Bastijanić u svojim diskusijama stalno naglašava kvalitetu vode na izvorima, a ne govori o 
kvaliteti vode na špini i u tom smislu ističe da treba nastojati da se ta kvaliteta vode na 
izvorima ne pogorša. 
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Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića) kaže da i njega zanima mikrobiološki 
dio kvalitete vode i traži da se izvješća o stanju vode dobijaju promptno, barem godinu dana 
unatrag. Smatra da treba donijeti zaključak da treba nači način kako rješiti Krapanjski kanal 
koji donosi sve ono što onečišćuje izvorišta vode i pita u čijoj je to nadležnosti. 
 
Mr.sc.Sonja Diković, odgovara da u svom izlaganju nije rekla da treba nešto hitno napraviti, 
niti je rekla da se mora nešto preraditi, već je bilo riječi o preporuci i upozorenju o onom što 
smatra da treba uzeti u obzir. Što se tiče priče oko Krapnja i otpadnih voda, naglašava da se 
iz izvješća može vidjeti i izčitati tko je nadležan za zaštitu voda i da su to Hrvatske vode, 
napose svi podaci u izvješću su njihovi podaci i oni jako dobro znaju kakva je situacija 
svugdje na području Republike Hrvatske i jedino što Grad može učiniti je uspostaviti kontakt 
s Hrvatskim vodama sa sektorom za zaštitu voda, te isto tako ako se želi nešto postići za 
zaštitu voda treba prema Hrvatskim vodama imati argumente a ne priču. Kaže dalje da je u 
svom izlaganju govorila i o rezultatima od 2008.-2014. godine a isto tako su svi podaci 
objavljeni i na internet stranicama Istarske županije. Što se tiče pitanja mikrobiološkog 
onečišćenja,  kaže da je i o tome govorila i ističe da nema mikrobiološki sterilne vode niti se 
konzumira sterilna voda, dakle kaže da je mikrobiloško onečišćenje prisutno na svim 
izvorima samo se radi o visokim, srednjihm ili niskim vrijednostima, dakle prisutno je i na 
izvoru Kožljak koji je definitivno najkvalitetniji izvor na ovom području. Dezinfekcija vode je 
prerada vode i ona se provodi na svim ovdašnjim izvorima i točno je da građani piju 
prerađenu vodu. Slaže se da se treba koristiti termin zdravstveno ispravna ili zdravstveno 
neispravna voda. Na pitanje što treba poduzeti u budućnosti odgovara da Hrvatske vode 
imaju sve ove podatke ali imaju i svoje prioritete.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća pojašnjava zašto se spominje 2007. Godina, upravo zato 
što je vijećnik Mladen Bastijanić na osnovu Izvješća iz 2007. godine tražio zahtjevom od 7. 
travnja 2015. godine održavanje čak i tematske sjednice ili posebnu točku dnevnog reda, a 
zbog nemogućnosti dobivanja slobodnog termina  g. Sonje Diković koja je autor Izvješća 
ZZJZIŽ iz 2007. godine se davanje obrazloženja za Izvješće 2007. godine malo odužilo, te 
zahvaljuje izlagačici što je iznijela i podatke za 2008-2014.  godine. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), se osvrće na dijelove iz izvješća i to 
ne samo 2007. godine, nego i iz 2009., 2011. i 2013. godine u kojima se stalno spominju 
otopljeni fosfati, dakle uvijek se ukazuje na jedan te isti problem prisutan u izvorima Fonte 
Gaja i Kokoti.   
 
Mr.sc.Sonja Diković odgovara da je istina da se u izvještajima često spominju iste stvari jer 
fosfati uvijek imaju istu graničnu vrijednost, te se osvće na novi pravilnik iz 2013. godine  
kojim je napravljena jedna distinkcija (razlučivanje) između parametara koji popisuju 
zdravstvene rizike (zdravstveno ispravnu vodu) i indikatorski parametri i fosfati su ekološki 
parametar koji nemaju utjecaja i rizika po ljudsko zdravlje.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu i  zahvaljuje mr.sc.Sonji Diković na opširnom 
obrazloženju i učešću u raspravi.  

 
AD. 3. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Donošenje Izmjena i 
dopuna Urbanističkog plana uređenja Labina i Presike“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku su dali:  Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju i Tito Kosty, odgovorni Voditelj izrade plana iz  
Jurcon projekt d.o.o. Zagreb. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
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U raspravi su sudjelovali  vijećnici: William Negri (Hrvatski laburisti- stranka rada), Đanluka 
Miletić (IDS-HSU-HNS), Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), Željko Ernečić 
(SDP), Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS). 
 
William Negri (Hrvatski laburisti- stranka rada), kaže da se planovi rade za građane i da onda 
građane  i nihove primjedbe, potrebe isl.i  treba uzeti u obzir. U tom smislu kaže da su 
građani Starih Katura imali primjedbe i ističe jednu od primjedbi na predloženi prijedlog puta 
koji prolazi sredinom parcele na kojoj je objekat koji je sada u postupku legalizacije. Kaže da 
će poslije donošenja ovog plana sigurno biti žalbi, prigovora, a najviše nezadovoljstva kod 
starosjedioca. Ističe da je krasno imati definirani prostor i da znamo što treba raditi ali treba 
uzeti u obzir i naše građane, da imamo zadovoljne građane.  
 
Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), interesira ga da li će se stići do kraja ove godine dobiti 
građevinska dozvola za rekonstrukciju sportske dvorane. 
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), kaže da se radi o jednom velikom 
zahvatu i da tu treba misliti i na vlasnike i na posjednike nekretnina i najbolje bi bilo da se 
nađe konsenzus (sporazum) da i jedna i druga strana budu zadovoljne. Građani traže ako je 
moguće da se naprave određene korekcije, da ceste ne prolaze kroz njihova dvorišta i sl., 
traži, ako je moguće, da se sve još jednom dobro sagleda i da se vidi što se može učiniti da 
se zadovolji građane. 
 
Željko Ernečić (SDP), kaže da je i on dobio primjedbu žitelja/stanara Starih Katura a tiče se 
novoplaniranih prometnica koje prolaze kroz njihova dvorišta i sijeku njihove parcele i moli da 
se sve još jednom dobro razmotri, pita se da li je stvarno potrebno toliko novih prometnica, 
naime, građani tamo predlažu da se što više koriste postojeće prometnice kroz naselje koje u 
potpunosti zadovoljavaju tamošnje potrebe i da se ove novo predložene prometnice izbrišu. 
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS) vezano za koridore prometnica pita za obilaznicu Starog 
grada Labina kroz Presiku jer je i tu tijekom javne rasprave bilo puno primjedbi stanara 
naselja Presike koji se ne slažu koridorom prometnice kroz naselje Presika i pita za 
mogućnost varijante druge a to je ispod padina pinete sa strane prema Rapcu.  
 
Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
gradnju detaljno obrazlaže svaku primjedbu istaknutu od pojedinih vijećnika, ističe da su 
prihvaćene sve one primjedbe građana koje nisu u suprotnosti sa odredbama Prostornog 
plana uređenja Grada Labina kao plana više razine. Ističe da Zakon o prostornom uređenju 
jasno propisuje da je prostorni plan uređenja jedinice lokalne samouprave plan kojeg moraju 
poštivati svi drugi planovi niže razine, dakle urbanistički plan uređenja Labina i Presike ne 
može biti u suprotnosti s važećim Prostornim planom uređenja Grada Labina. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 10 „ZA“  i 4 „UZDRŽANA“ donijelo „Odluku o donošenju Izmjena i 
dopuna Urbanističkog plana uređenja Labina i Presike“. 
 
AD. 4. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na četvrtu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o izradi Urbanističkog plana uređenja turističkog punkta Lovranci“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
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Rasprave nema. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 1 „UZDRŽANA“  donijelo „Odluku o izradi Urbanističkog plana 
uređenja turističkog punkta Lovranci“.  
 
AD. 5. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na petu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o 
dodjeli Nagrade Grada Labina za životno djelo u 2015. godini“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za dodjelu priznanja Gradskog vijeća 
Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Valter Poropat u svojstvu predsjednika Komisije za 
dodjelu priznanja Gradskog vijeća Grada Labina.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
Rasprave nema. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Odluku o dodjeli Nagrade Grada Labina za 
životno djelo u 2015. godini gospodinu Franku Kos za izniman doprinos u njegovanju i 
očuvanju autohtonih svirki i pjesama Labina i okoline i izrađivanju istarskih narodnih 
instrumenata“. 
 
AD. 6. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na šestu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o 
dodjeli Godišnje nagrade Grada Labina u 2015. godini“. 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za dodjelu priznanja Gradskog vijeća 
Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Valter Poropat u svojstvu predsjednika Komisije za 
dodjelu priznanja Gradskog vijeća Grada Labina. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Željko Ernečić (SDP) i Federika Mohorović (IDS-HSU-
HNS). 
 
Željko Ernečić (SDP), kaže da podržava ovaj prijedlog, ali u vezi s ovim prijedlogom kaže da 
mu je prva asocijacija bila vijećnik Mladen Bastijanić koji kada je tom istom klubu spojio vodu 
tada je završio na sudu, a to nije napravio za svoju korist, već za korist kluba koga sada 
nagrađujemo. 
 
Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS) kaže da će glasovati za sve prijedloge Komisije za 
dodjelu priznanja, a posebno čestita NK „Iskra“ Vinež, čestita im 60.-tu obljetnicu i kaže da je 
ovaj klub više od nogometa i od srca im želi uspješnu budućnost. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, kaže da mora reagirati na konstataciju vijećnika Željka 
Ernečića i ističe da se nelegalni priključci (krađe) ne bi smjeli isticati kao nešto pohvalno, a 
gradonačelnik, ali i vijećnici Gradskog vijeća moraju štititi pravni sustav ove države i tako se i 
odnositi na Vijeću.  
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Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“, donijelo „Odluku o dodjeli Godišnje nagrade Grada 
Labina u 2015. godini“. 
 
AD. 7. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na sedmu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o dodjeli Priznanja Grada Labina u 2015. godini“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za dodjelu priznanja Gradskog vijeća 
Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Valter Poropat u svojstvu predsjednika Komisije za 
dodjelu priznanja Gradskog vijeća Grada Labina. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici; Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Željko 
Ernečić (SDP) Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), William Negri (Hrvatski laburisti-stranka 
rada), Rasim Halilović (BDSH), Darko Martinović (KLGB nositeljaDarka Martinovića).  
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), kaže da misli da je ovaj prijedlog došao 
malo preuranjeno, naime ova firma je, kaže, ovdje tek godinu dana, sve što proizvede ide za 
izvoz i ovaj prijedlog, misli nije fer prema ostalim firmama ovdje jer ovdje ima velikih firmi koje 
imaju preko 80-100 ljudi zaposlenih, a imamo i oko 450 obrtnika koji se svih ovih 20 i više 
godina muče i rade da bi održali sebe i svoje familije. Misli da je kod ovog prijedloga u pitanju 
nešto drugo (talijanski lobi). 
 
Željko Ernečić (SDP) također izražava rezervu prema ovom prijedlogu jer misli da ima puno 
firmi u Labinu koje djeluju duže godina u Labinu i imaju i više ljudi zaposleno. Primjećuje da 
su za nagrade predloženi svi oni za koje je inicijativu dala Komisija za dodjelu priznanja i pita 
da li je bilo i drugih inicijativa.  
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), kaže da tvrtka o kojoj se razgovara nije došla jučer nego 
posluje na Labinštini već zadnjih par godina, samo što je registrirana na ovom području 
zadnju godinu dana, zapošljava labinjane, proširila je svoj asortiman itd. Kaže da bi bilo 
dobro kada bi svake godine u Labin došla jedna ovakva tvrtka i zaposlila radnike, jer tako 
uskoro ne bi imali nezaposlenih a slaže se da se trebalo uz prijedlog za dodjelu priznanja 
vijećnicima predočiti i sve ostale prispjele inicijative.  
 
William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), kaže da se pridružuje rečenom od vijećnika 
Valtera Glavičića i samo neka u budućnosti bude što više takvih tvrtki i neka bude što više 
takvih nagrada jer to može biti samo poticaj da se nešto napravi. 
 
 Rasim Halilović (BDSH), kaže da smatra da nije u redu govoriti protiv nekog prijedloga ako 
sam nije nikoga predložio/dao inicijativu. 
 
Darko Martinović (KLGB nositelj Darka Martinovića), kaže da se ne slaže s razmišljanjem 
vijećnika Rasima Halilovića i da nipošto ne znači da ako neki vijećnik nije dao inicijativu za 
dodjelu priznanja nema pravo da komentira prijedlog Komisije, na koncu odluku o dodjeli 
priznanja donosi Gradsko vijeće.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, odgovara da je Komisija dobila inicijativu za dvije osobe 
koje godinama rade na zaštiti lokvi i lokvica ali koje su, kako je pisalo u obrazloženju 
inicijative dobrim dijelom i na području Raške doline što je na području Općine Raša,  tako 
da je Komisija bila mišljenja da bi možda bilo dobro da podnositelj inicijative ovaj prijedlog 
proslijedi Općini Raša. Zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće 
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glasovanjem 11 „ZA“ i 3 „UZDRŽANA“, donijelo „Odluku o dodjeli Priznanja Grada Labina u 
2015. godini TD MCZ d.o.o. Labin za gospodarsku djelatnost na području Grada Labina“. 
 
AD. 8. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na osmu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o 
dodjeli Zahvale Grada Labina u 2015. godini“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za dodjelu priznanja Gradskog vijeća 
Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Valter Poropat u svojstvu predsjednika Komisije  
za dodjelu priznanja Gradskog vijeća Grada Labina. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića). 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) primjećuje da nije samo Ralf Blomberg bio 
direktor TE Plomin d.o.o. nego i Serđo Klapčić, a to znači da su i odluke vezano uz donacije 
donosili zajednički i misli da bi priznanje/ zahvalu trebali dobiti obojica, a ne samo gospodin 
Blomberg, a drugog direktora zanemariti, to misli da nije u redu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem  12 „ZA“ i 2 „UZDRŽANA“, donijelo „Odluku o dodjeli Zahvale Grada 
Labina u 2015. godini gospodinu Ralfu Blombergu za uspješnu suradnju s ustanovama i 
tijelima Grada Labina “. 
 
AD. 9. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na devetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o dodjeli Godišnje nagrade Roberto i Daniella Giannini u 2015. godini“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada.  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada). 
 
William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada) čestita svim mladim ljudima koji su bili 
kandidati a posebno i dobitnici nagrade Andreini Belušić, a svi ti mladi ljudi su naša 
budućnost. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem“JEDNOGLASNO“ donijelo „Odluku o dodjeli Godišnje nagrade Roberto i 
Daniella Giannini u 2015. godini Andreini Belušić iz Rapca, za znanstvenoistraživački rad 
"Using a generalized additive model to quantify the influence of local meteorology on air 
quality in Zagreb". 
  
 
 
 
AD. 10. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na desetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o izmjeni Odluke o određivanju osnovice i koeficijenta za obračun plaće Gradonačelnika i 
zamjenice Gradonačelnika koji dužnost obnašaju profesionalno“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
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Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada.  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Željko Ernečić (SDP). 
 
Željko Ernečić (SDP) podsjeća da je vijećnik Daniel Mohorović na sjednici 27. studenog 
2014. godine kada se donosila osnovna odluka postavio pitanje da li je točka V. tadašnjeg 
prijedloga odluke u skladu sa zakonom i tada je odgovoreno da je predložena odluka 
zajedno s člankomV. iste u skladu sa zakonom. Pita što se od onda do danas promjenilo. 
 
Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada odgovara da je vezano uz primjedbu i 
pitanje vijećnika Daniela Mohorovića postavljen pisani upit Ministarstvu uprave, Uredu 
državne uprave u Istarskoj županiji i od njih je dostavljeni pisani odgovor koji se tada dao 
svim vijećnicima Klasa: 040-01/14-01/11 od 17. prosinca 2014. godine da je Odluka o 
određivanju osnovice i koeficijenta za obračun plaće Gradonačelnika i zamjenice 
Gradonačelnika koji dužnost obnašaju profesionalno od 27, studenog 2014. godine 
(„Službene novine Grada Labina“, broj13/14.) u skladu sa Zakonom o plaćama u lokalnoj i 
područnoj (regionalnoj) samoupravi i Zakonom o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi. Od tada do danas se nije ništa promjenilo osim što je Ministarstvo uprave, 
Uprava za politički sustav, državnu upravu te lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
donijela 10. lipnja 2015. Uputu za postupanje vezano za prava lokalnih dužnosnika 
Klasa:023-01/15-01/167 kojom na drugačiji način pristupa istom pitanju. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem  „JEDNOGLASNO“ donijelo „Odluku o izmjeni Odluke o određivanju 
osnovice i koeficijenta za obračun plaće Gradonačelnika i zamjenice Gradonačelnika koji 
dužnost obnašaju profesionalno“. 
 
  
Valter Poropat,  predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu.  
 
Sjednica je tonski snimana. 
 
Dovršeno u  21,45 sati. 
 
 
       ZAPISNIK VODILA                        PREDSJEDNIK 

 
  Jasmina Milanović Ružić                                               Valter Poropat 
 

 


